
NOTULEN 2 SEPTEMBER

Afwezig: Anne

1. Opening vergadering

Laura opent de vergadering.

2. Vaststelling notulen 27 mei

Goedgekeurd zonder opmerkingen.

3. Afspraken/acties vorige vergadering

- a. Teams omgeving OR. [Silvana en Laura zijn nog niet toegekomen aan de inrichting, ze gaan dit samen oppakken. Advies aan iedereen: check of je in de omgeving kunt.](#)
- b. [Vergelijking kosten schoolfotograaf. Annemiek gaat na hoeveel dagen de fotograaf nodig heeft om de foto's te maken, hoeveel hulpouders er per dag nodig zijn en wat te doen bij slecht weer \(verzetten of andere alternatieven\). Heidy en Nicole hebben een evaluatie met de huidige fotograaf \(Van den Bergh\), Heidy informeert ook bij hen naar andere mogelijkheden dan fotografie in het busje.](#)
- c. [Sam's kledingactie. Datums zijn vastgesteld:](#)
 - Na zomervakantie: woensdag 28 september
 - Na herfstvakantie: woensdag 22 oktober
 - Na kerstvakantie: woensdag 7 januari
 - Na carnavalsvakantie: woensdag 25 februari
 - Na meivakantie: woensdag 13 mei[Ophaalmoment op donderdag na inzameling](#)
[Niels gaat de taken die bij Sam's kledingactie horen overnemen. De laatste inzameling op 27 augustus heeft veel opbrengst opgeleverd. De inzameling op 13 mei is de dag voor Hemelvaart, Niels gaat contact opnemen of de datum mogelijk verzet kan worden.](#)
- d. [Promotie van school, inzet Rabo Clubsupport actie om dit mogelijk te maken en contact Market-It \(Ilse Daniels\) om daarbij te ondersteunen. Rabo Clubsupport actie loopt, Anne vraagt Nicole om nog een keer een herinnering te denken via Social Schools.](#)
- e. [Vaststellen data OR-vergaderingen 2025-2026:](#)
 - Dinsdag 2 september
 - Woensdag 5 november
 - Maandag 12 januari
 - Dinsdag 3 maart
 - Woensdag 15 april
 - Dinsdag 9 juni

4. Mededelingen vanuit het team

- OR mail: Patrick geeft aan dat de meeste scholen geen eigen Ouderraad-mail meer hebben. Voornaamste reden is dat scholen niet meer willen dat er vanuit hun naam mails gestuurd worden. Patrick heeft alternatieven aangedragen, bijvoorbeeld een eigen e-mailadres aanmaken (buiten school). De vraag is of het noodzakelijk is. We besluiten dat er geen apart e-mailadres hoeft te komen, maar mensen een mail te laten sturen naar info@leilinde.nl, zodat Nicole deze mails kan doorsturen naar de OR. Op die manier komen de mails dan ook bij de juiste personen terecht.
- Er moet nog wel gecheckt worden of er accounts gekoppeld zijn aan de OR-mail.
- Er zijn dit schooljaar 3 nieuwe collega's gestart. Meester Dries (groep 5), Meester Roy (groep 7a) en juf Wendy (groep 6). Op 3 september vindt er in elke klas een kennismakingsavond plaats waarbij belangrijke data en algemene regels worden gepresenteerd via Powerpoint. Ook wordt er deze avond kort uitgelegd hoe het schooljaar eruit gaat zien.
- Nummer één heeft nog een vraag neergelegd bij de OR. De kast in de aula staat erg vol en is niet overzichtelijk. Vraag is over spullen weg mogen. De OR gaat samen met Nummer één de kast opruimen, hier moet nog een afspraak voor gemaakt worden. Dit willen we rondom de Sinterklaas periode doen, als er weer versierd moet worden.

5. Mededelingen vanuit de OR aan het team

6. Ingekomen stukken

- a. RaboClubSupport actie
Het is fijn als Anne de aanmelding van de Raboclubsupport actie wil blijven doen. Patrick gaat bij Ilse Daniëls van Market-It navragen wat zij zou kunnen betekenen voor de promotie van school via socials.
- b. Sam's kledingactie
Niels wil het nieuwe aanspreekpunt zijn voor Sam's kledingactie. Taken die daarbij horen: berichtje naar Nicole sturen zodat zij dit op Social Schools kan zetten, flyer maken en verdelen over de klassen, nieuwe data vaststellen, etc.
- c. Samenvatting MR vergadering 16 juni

7. Werkgroepen

- a. Taakverdeling
- b. Voortgang schoolfoto:
Planning is gemaakt en besproken. Deze moet nog wel gedeeld worden met de leerkrachten. Er zijn voldoende hulpouders.
- c. Voortgang Sinterklaas en cadeau:
Laura is het aanspreekpunt. Voorkeur van de OR is om 1 cadeau per klas te regelen. Laura inventariseert dit bij de werkgroep (juf Anouk en juf Eline). Daarnaast overlegt ze aan welke cadeaus behoefte is. Pieter deze dag is een aandachtspunt, ook dit overlegt Laura met Anouk en Eline. Niels en Silvana (mits ze vrij kan krijgen) willen op de dag zelf helpen, Esmeralda wil de pieter schminken. Vrijdag 7 november wordt om 14.00 uur de school versierd met sint-versieringen door Shana, Heidy en Laura. Vrijdag 5 december moet de sint-

versiering weer opgeruimd worden en moet de kerstversiering opgehangen worden. Hiervoor moet nog een plannetje gemaakt worden wie dit oppakt.

d. Voortgang kerst:

Er zal op maandag 15 december een herdertjestocht gehouden worden in de avond. Kinderen gaan een route lopen en doen onderweg verschillende activiteiten/spelletjes. Werkgroep kerst moet dit nog verder uitwerken.

Werkgroep kerst: Anja, Noor, Judith, Elleke, Annemieke (OR) en Heidy (OR). Heidy vraagt Noor om een chat aan te maken op social schools zodat we op kort termijn bij elkaar kunnen komen.

e. Voortgang jaarvergadering:

Hier moeten we nog een datum voor plannen en thema kiezen. Datum willen we volgende vergadering vastleggen. Annemieke gaat met jeugdarts GGD overleggen of zij iets kunnen betekenen rondom het thema schermgebruik/ omgang social media. We denken dat deze thema's van deze tijd zijn en dat er interesse voor is.

f. Carnaval: werkgroep: Noor, Karen, Laura en Heidy. Waarschijnlijk optocht. Dit jaar alleen starttijd communiceren.

g. Pasen: Esmeralda wil de boodschappen doen (eitjes). Volgende vergadering bespreken wat het idee is en hoeveel hulpouders hiervoor nodig zijn.

h. Leilindedag: Was afgelopen jaar heel veel werk. Komend schooljaar is leilindedag op vrijdag 19 juni. Ideeën vanuit OR: goede doelen, iets doen voor een ander, bv koekjes bakken, bloem knutselen of spelletjes doen bij de ouderen.

i. Felicitatiedienst: Laura neemt dit op zich, Heidy is back-up

j. Themahoekje: Laura vraagt Geert of hij dit wil blijven doen

k. Schoolreisjes: op korte termijn moet er bekeken worden wat er geregeld moet worden en zal er een nieuwe begroting moeten worden gemaakt. Daarbij kijken we wat er mogelijk is aan extra's (bv ijsje of frietje). Ook samen overleggen wat we met Toverland reis gaan doen. Blijven we dit zo doen, of gaan we dit bv wijzigen naar onderbouw- en bovenbouw uitje. Anne heeft aangegeven dit op te willen pakken.

l. Sponsoring: gaat vooral om supermarkt sponsoring. Annemieke gaat een lijstje maken wat we nodig hebben per activiteit, waar we dit halen en wat de kosten (ongeveer) zijn.

8. Rondvraag

Esmeralda vraagt of boomplantdag gepland staat. Patrick geeft aan dat deze gepland staat op 18 november.

9. Sluiting